
Folketingets Boligudvalg

Dato: 10. august 2010

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 28. juni 2010

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 408

(BOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen(S)

Spørgsmål nr. 408:

”Vil ministeren tage initiativ til at undersøge, hvilke vilkår der gælder, og tiltag 

der er taget i en eller flere af de kommuner, som formår at overholde 

plejeboliggarantien, for på den måde at viderebringe erfaringerne til de 

kommuner, som har vanskeligere ved at overholde garantien?”

Svar:

Indledningsvis skal jeg bemærke, at lovgivningen om plejeboliggarantien 

trådte i kraft 1. januar 2009. Jeg har naturligvis en klar forventning om, at alle 

kommuner overholder lovgivningen.

Jeg har i samrådet den 17. juni 2010 om plejeboliggarantien gjort rede for 

opfølgningen på Danmarks Statistiks opgørelse af kommunernes gennem-

snitlige ventetid til en plejebolig. Det talepapir, der dannede grundlag for min 

besvarelse af samrådsspørgsmålene AY-BA, er vedlagt min besvarelse af 

Boligudvalgets spm. 377 (BOU alm. del). Jeg skal henvise hertil.
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